
  

 

  
 
 
 

PROTOKOLL FRA MØTE I LANGHUS MENIGHETSRÅD 11.11.20 KL 19.00 – 

20.30, VIA TEAMS 

 

Til stede:  Erik Bråtveit Holm, Tom Egil Nordengen, Solveig Vegge Antonsen, Solvor 

Larsen, Liv Magnhild Østebrød, Dag Pagander, Gunnar Ingvaldsen, Terje 

Baugerød, Bjørg Bakken og Jan Kåre Baumann. 

 

I tillegg møtte sekretær Hanne Børresen, uten stemmeberettigelse  

 

Forfall:   

Medlem:  Charlotte Næss 

Vara: Helle Borschenius 

 

 

Sak 70/20    Godkjenning av innkalling, saksliste og protokoll 

Saker under eventuelt A) Misjonsprosjekt  

 

Vedtak: Innkalling 11.11.20 ble godkjent med nevnte saker til sak 78/20 

Eventuelt. Protokoll 13.10.20 ble tatt til etterretning. 

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 

Sak 71/20 Julaften 

Vi har snakket i stab om å utvide til tre gudstjenester julaften. Dette var mens 

vi kunne være 200 stk i kirken. Nå vet vi ikke om vi kan være 50 eller 200. 

Vedtak: Vi avventer til månedsskifte, når vi vet litt mer om hvordan julen vil 

bli i forhold til smittevernregler. Staben lager et forslag på antall gudstjenester 

og sender til Dag Pagander, som spør frivillige.  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

Sak 72/20 Innsamling november – alternativ julemesse 

Solvor Larsen har begynt å spørre etter premier og har pr i dag ca 10 gevinster. 

Vi lager nytt innlegg til sosiale medier om 8-10 dager, hvor vi viser til 

gevinster og at det trekkes 2. desember. Vi må minne om innsamlingen jevnt 

og trutt gjennom hele november.  

  

Vedtak: Saken ble tatt til orientering.  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 DEN NORSKE KIRKE 
 Langhus menighet 



Sak 73/20 Konserter 

Det er kontoret i Langhus kirke som evt avtaler utleie for konserter o.l, men det 

er fellesrådet som krever inn leien. Så hvis unge, lokale kunstnere ønsker å leie 

Langhus kirke, må de betale kr 3 000,-. Ønsker menighetsrådet å være med å 

arrangere disse konsertene, så får vi folk til kirka og de unge kunstnerne får råd 

til å arrangere konsert. Kirkevergen krever at menighetsrådet stiller med en 

person som er med under selve konserten, møter tidlig, låser opp og sørger for 

at det låses igjen ved slutt.  

 

Vedtak: Menighetsrådet er positive til å være med å arrangere konserter for 

unge, lokale kunstnere. Menighetsrådet vil vurdere sak for sak, i forhold til å 

kunne stille med en frivillig (en fra menighetsrådet eller en frivillig fra 

menigheten de stoler på). 

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 

Sak 74/20 Lydanlegg/teleslynge 

Det har kommet noen klager på lyden i høyre sal og om det er montert 

teleslynge der. Det blir ofte mye gjenklang når mikrofon brukes i høyre sal. Det 

er viktig at veggen til kirkerommet lukkes, lyden oppleves bedre da. Er det 

mulig å montere en bryter, slik at kun høyttaleren i høyresal gir lyd? 

Teleslyngen i høyre sal må sjekkes. Dette er saker som faller inn under en sak 

fellesrådet skal ha.  

Vedtak: Hanne Børresen melder saken videre til kirkevergen og fellesrådet. 

Solvor Larsen følger opp i fellesrådet.   

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

Sak 75/20 Langhus Live 

Menighetsrådet ønsker å fortsette å arrangere Langhus Live. Hvor ofte, kan 

diskuteres. Lorenzo Nardocci ønsker også mer hjelp til bl.a plakater, 

promotering, rigging, søke pengestøtte. Kan det opprettes en gruppe rundt 

Langhus Live?    

Vedtak: Lorenzo Nardocci inviteres til menighetsrådsmøte i desember, så kan 

vi sammen finne ut hvordan vi gjør det våren 2021.  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 

Sak 76/20 Juletrefest 

  Vi utsetter saken til møte 8. desember.  

Vedtak: Saken tas opp på møte i desember.   

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 



Sak 77/20 Valg av vara til fellesrådet 

Charlotte Næss vil søke om permisjon fra menighetsrådet og vi trenger derfor 

en ny vara til fellesrådet.  Solveig Antonsen sa ja takk til vervet.  

 

Vedtak: Solveig Antonsen ble enstemmig valgt som vara til fellesrådet.  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

Sak 78/20 Eventuelt 

A) Misjonsprosjekt 

Misjonsutvalget har hatt møte og misjonsprosjektet Langhus menighet har med 

NMS går ut nå, 2020. Misjonsutvalget ønsker at vi fortsetter med samme 

prosjekt.  

 

Vedtak: Menighetsrådet følger anbefalingen fra misjonsutvalget og ber dem 

videreføre avtalen med NMS.  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 

 

Orienteringssaker: 

- Covid oppdatering: vi kan ikke feire ordinære gudstjenester nå, men kan holde dåp for 

de som har meldt det. Vi skal også prøve å streame gudstjeneste de neste tre 

søndagene.  

- Nyansatt: vi spør om Anne Sigrid Kristiansen har mulighet til å delta på møte 8.12. 

Det blir innsettelse 24. januar ved prost og vi ber menighetsrådet holde av datoen.  

- Årsmøte: må utsettes igjen. Vi kjører årsmøte for 2019 og 2020 i mars 2021. Soul 

Children må legges til å årsmeldingen.  

- Fellesrådsmøte: hadde møte 28.10 hvor de fikk hilse på ny kirkeverge, fellesrådet har 

fått tilbud om enkelt streaming utstyr fra Borg – fellesrådet spør om de heller kan få 

summen utbetalt, for så å legge til litt selv og kjøpe litt bedre utstyr (saken ikke 

avgjort).  

- Nytt flygel: menighetsrådet ønsker å ha en innsamling via dugnad.no/spleis.no e.l for å 

skaffe penger til et nytt flygel. Det er lettere å samle inn til noe konkret. Trenger ca kr 

400 000,-. Jan Kåre Baumann ønsker å bidra i dette arbeidet. Det er lurt å koble lokale 

bedrifter til dette. Saken tas opp på nyåret. 

- Dag Pagander kan gjerne sette opp forslag til offerformål for våren 2021. Hanne 

Børresen sender søknadene til han og Tom Egil Nordengen sender gudstjenesteliste.  

 

 

 

 

 

 

 
13.11.20 HB 


